
  SP Statenfractie Zeeland 

Postbus 6001 4330 LA Middelburg  

zeeland@sp.nl 

www.zeeland.sp.nl 

Schriftelijke vragen conform art. 44 van het reglement van orde van het statenlid: 

R. van Tilborg d.d. 8-12-2015 

Onderwerp: Geen toestemming verwijsborden ondernemers.  

Pag. 1/2 

Toelichting: 
Op 8 december viel op de PZC site een bericht te lezen dat de provincie geen toestemming 
geeft voor het plaatsen van verwijsborden naar twee bed & breakfasts in de gemeente 
Tholen.(http://www.pzc.nl/regio/tholen/tholen-mag-geen-verwijsborden-naar-bed-breakfast-
plaatsen-1.5522178) Eerder dit jaar is ook al toestemming geweigerd voor het horecabedrijf 
‘Rijk der Vitaminen’ in Oud-Vossemeer. De SP vindt dit een vreemde gang van zaken. Zeker 
gezien het feit dat het provinciaal college de mond vol heeft over o.a. het stimuleren van 
ondernemers en de horeca in Zeeland. 

De SP-fractie heeft de volgende vragen: 

1. Is het college bekend met het gegeven dat er toestemming voor het plaatsen van 

verwijsborden geweigerd is voor bovengenoemde bedrijven? Zo nee, waarom niet?  

2. Kan het college aangeven waarom er onderscheid gemaakt wordt tussen kleine 

zelfstandig ondernemers en grote bedrijven? Zo nee, waarom niet? 

3. Menig kleinschalige horeca- en/of recreatiebedrijf is in het buitengebied van een 

gemeente gevestigd en daardoor nogal eens lastig vindbaar. Iets wat door veel 

gasten juist gewaardeerd word, de rust en de ruimte. Is het college het met de SP 

eens dat een goede bewegwijzering de veiligheid ten goede komt aan de 

weggebruikers (een zoekende weggebruiker let minder goed op) die ‘op zoek’ zijn 

naar een bedrijf in het buitengebied? Zo nee, waarom niet? 

4. Is het college het met de SP eens dat kleinschalige initiatieven (ondernemers) omzet 

mis kunnen lopen doordat ze niet goed vindbaar zijn i.v.m. met het ontbreken van 

goede en juiste bewegwijzering? Zo nee, waarom niet? 

5. Is het college op de hoogte dat de ondernemer in Oud-Vossemeer bereid is om de 

verwijsborden die nodig zijn zelf te bekostigen? Zo nee, waarom niet? 

6. In het coalitieakkoord “Krachten bundelen” valt te lezen dat er een focus ligt op een 

aantal belangrijke pijlers voor Zeeland o.a. vrijetijdseconomie. Is het college het met 

de SP eens dat de beslissingen om niet een minimaal aantal verwijsborden toe te 

staan tegenstrijdig zijn met het beleid wat het college voor ogen heeft? Zo nee, 

waarom niet? 
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7. Is het college het met de SP eens dat lokale en kleinschalige initiatieven zoveel als 

mogelijk gestimuleerd moeten (blijven) worden? Zo ja, wat ziet het college voor 

mogelijkheden om hierin te participeren? 

8. Is het college bereid om alsnog z.s.m. in gesprek te gaan met de drie voorgenoemde 

ondernemers en de gemeente Tholen om z.s.m. tot een goede oplossing te komen 

zodat deze bedrijven goed en veilig, voor weggebruikers, te vinden zijn? Zo nee, 

waarom niet. 

9. Kan het college aangeven of er het afgelopen jaar nog voor meer horeca- en/of 

recreatiebedrijven in Zeeland dergelijke initiatieven zijn geweigerd? Zo ja, bij hoeveel 

en wat voor soort bedrijven? 

Namens de SP-fractie, 

R. van Tilborg 


